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PROTOKOLL KRETSSTYRET 
 

       KS-møte nr. 7/2022-2024   

       Utsendelsesdato: 9. februar 2023 

       Merknadsfrist: 13. februar 2023 

 

Møtetid: Mandag 1. februar 2023       Møtested: Brynsveien 13 (Teams) 
 

  Til stede Forfall Ikke møtt 

Leder: Marcela Montserrat Fonseca Bustos  X   

Nestleder: Frode Jacobsen  X  

Medlem: Lars Trælvik X   

Medlem: Hedi-Anne Birkeland  X  

Medlem: Caroline Saastad X            

Medlem: Pia Kristensen Moe X          

Medlem: Karmjit Grewal X            

Ansattes repr.: Rune Hebjerk X   

1. varamedlem: Junjie Cao X   

2. varamedlem: Birgit Opland X   

Generalsekretær: Magne Brekke X   

Seniorrådgiver: Robert Gausen X   
------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Christine Svoren fra administrasjonen deltok i hele møtet. 

 

Sakliste: 

K-62 Godkjenning- KS-protokoll nr. 6/2022-2024  

K-63 Revidering av retningslinjer for fordeling av tid i kommune idrettsanlegg  

K-64 Aktivering av midler fra nedlagte idrettslag  

K-65 Idrettstingets sammensetning 

K-66 Arbeid mot idrettstinget 2023 

K-67 Utvikling Ekeberg – status og fremdrift 

K-68 Nasjonalpark i Østmarka 

K-69 Idrett for alle – tiltak i 2023  

K-70 Roller og ansvar  

K-71 Orienteringssaker 

- Strømming i barne- og ungdomsidretten  

- Vårmøte for ISUer og særkretser  

- Toppidrettssenter på Sognsvann 
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K-62 Protokoll   

KS-protokoll nr. 6/2022-2024. 

 

Vedtak: 

 Protokollen ble godkjent. 

 

 

K-63 Revidering av retningslinjer for fordeling av tid i kommune idrettsanlegg 

Christine Svoren fra administrasjonen innledet til saken med en gjennomgang av 

hvordan brukstiden i kommunale idrettsanlegg fordeles. 

 

Kretsstyret stilte spørsmål og diskuterte aktuelle problemstillinger rundt 

fordelingsregimet. Kretsstyret mener at flere av spørsmålene som reises bør diskuteres 

videre og ba administrasjonen lage grunnlag for den videre diskusjonen. 

 

 Vedtak: 

- Retningslinjene for idrettshaller, isanlegg, svømmeanlegg og uteanlegg vedtas uten 

endringer.  

- Retningslinjer for aktivitetssaler: Styrkeløft, vektløfting og functional fitness gis 

rettigheter i aktivitetssalfordelingen. 

 

 

K-64  Aktivering av midler fra nedlagte idrettslag 

Generalsekretæren innledet til saken og orienterte om reglene for aktivering av midler 

fra nedlagte idrettslag.  

 

Kretsstyret gikk gjennom listen av nedlagte idrettslag i perioden 2018 – 2021.  

  

Vedtak: 

Styret aktiverer midler fra nedlagte idrettslag i perioden 2018 – 2021. Midlene tas inn i 

idrettskretsens driftsregnskap med formål å styrke kompetanse- og utviklingsarbeidet 

overfor våre idrettslag. 

 

 

K-65  Idrettstingets sammensetning 

Generalsekretæren innledet til saken. Kretsstyret har i tidligere behandling av saken 

(K-27, september 2022) vedtatt en negativ innstilling til endring i 

tingsammensetningen. Endelig rapport fra tingsammensetningsutvalget ble mottatt 

20.januar.  

 

Kretsstyret gikk gjennom utvalgets anbefalinger. Kretsstyret mener det ikke har 

tilkommet informasjon eller argumentasjon som endrer styrets ståsted i saken.  

 

Vedtak: 

Kretsstyret ba administrasjonen om å gi innspill til Idrettsstyret i samsvar med 

tidligere uttalelser i saken. 
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K-66 Arbeid mot Idrettstinget 2023 

Generalsekretæren innledet til saken og presenterte administrasjonens forslag til saker 

til behandling på Idrettstinget. Lovutvalget i OIK har vurdert flere lovendringsforslag, 

og gitt sine anbefalinger.  

 

Kretsstyret gikk gjennom administrasjonens forslag og diskuterte hvilke saker som 

skal fremme for tinget. 

 

Vedtak: 

Styret ba administrasjonen om å fremme forslag til idrettstinget 2023 som fastsatt i 

møtet. 

 

 

K-67  Utvikling Ekeberg – status og fremdrift  

Generalsekretæren innledet til saken. Det er ikke noe formelt nytt i saken siden forrige 

møte. Saken ligger til behandling i bystyrets finansutvalg, og det er fortsatt  

usikkerhet om videre fremdrift. 

 

Vedtak: 

Kretsstyret tok saken til orientering og ba generalsekretæren om å følge opp i tråd med 

de merknader som kom frem i møtet. 

 

 

K-68  Nasjonalpark i Østmarka 

Generalsekretæren innledet til saken. En bredde av idretts- og 

friluftslivsorganisasjoner har gitt innspill til Statsforvalterens høring og er i stor grad 

samstemte. Det påpekes at konsekvensene for utøvelse av idrett og friluftsliv som 

følge av verneforslagene ikke er tilfredsstillende belyst, og at verneforslaget slik det 

foreligger vil ha negativ virkning for friluftslivet og idretten. 

 

Styret diskuterte saken og mener at OIK må arbeide videre for å sikre idrettens 

interesser i marka.  

 

Vedtak: 

Kretsstyret ba administrasjonen ivareta idrettens interesser i Østmarka i samarbeid 

med idretts- og friluftsorganisasjonene. 

  

 

K-69 Idrett for alle – tiltak i 2023 

Generalsekretæren innledet med en statusoppdatering på arbeidet med idrett for alle.  

 

Kretsstyret diskuterte det videre arbeidet og aktuelle tiltak. Styret understreker behovet 

for et nært samarbeid med særidrettene for å kunne oppnå målene. 

  

Vedtak: 

Kretsstyret vedtok tiltaksplan for arbeidet med idrett for alle i samsvar med 

saksfremlegget og merknader fremkommet i møtet. 
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K-70  Roller og ansvar 

 Styreleder foreslo å utsette saken. 

 

 Vedtak: 

 Saken ble utsatt. 

 

 

K-71  Orienteringssaker  

 

Strømming i barne- og ungdomsidretten  

Generalsekretæren orienterte om status i saken om strømming i barne- og 

ungdomsidretten. 

 

Vårmøte for ISUer og særkretser  

Generalsekretæren orienterte om planer for vårmøte med ISU og særkretser. 

 

Toppidrettssenter på Sognsvann 

Generalsekretæren orienterte om status for NIFs arbeide med nytt toppidrettssenter. 

 

Ungdomsutvalget 

Caroline Saastad orienterte om arbeidet i ungdomsutvalget i OIK. 
 

 


